



أصباغ الخليج  
GULF PAINTS  
Since 1982

# TEXTURE CATALOGUE

Renowned for excellence

## Falco Tex WMC

Falco Tex WMC is a medium texture finish without marble chips. Based on acrylic copolymer for internal and external surfaces.

## Method of application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of Tex Premier and allow the paint to dry. then apply by roller one coat of Falco Tex WMC as a finish.

## Falco Tex II

It is a medium textured finish coat based on acrylic copolymer and reinforced with marble chips to be used for all internal & external surfaces to give high weather resistance.

## Method of Application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of Tex Primer. after drying apply by roller one or two coats of Falco Tex II.

## Falco Light Tex

It is light texture coating finish based on acrylic copolymer containing marble chips can be used on exterior & interior surfaces to give high weather protection.

## Method of Application.

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of Tex Primer & allow the paint to dry, then apply Falco Light Tex as a finish coat by brush or roller.

## فالكو تكس بحصى رخامي

صبغ تكستشر نهائي متوسط الخشونة مبني على اكريليك كوبوليمر بدون حص رخامي ويستعمل لجميع الأسطح الداخلية والخارجية.

## طريقة الإستعمال

يجب أن يكون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة تكس برايمر تترك لتجف وبعدھا يطلق بمادي تكس بدون بحصة رخامية بالرول

## فالكو تكس ٢

صبغ نهائي ذو تكستشر وسط مبني على أكريليك كوبوليمر ويحتوي على ماربل رخامي يستعمل للأسطح الخارجية والداخلية ويتحمل الظروف المختلفة

## طريقة الإستعمال

يجب أن يكون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة تكس برايمر تترك لتجف ثم يغطي بطبقة واحدة او طبقتين من مادة تكس ٢ بالرول

## فالكو لايت تكس

صبغ نهائي ذو تكستشر خفيف مبني على أكريليك كوبوليمر ويحتوي على حبيبات ماربل رخامي ويستعمل لجميع الأسطح الداخلية والخارجية

## طريقة الإستعمال

يجب ان يكون السطح دافئاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة واحدة من تكس برايمر تترك لتجف وبعدھا يطلق بمادة فالكو لايت تكس بالرول أو الفرشاة.

## Contact us

Al Ain : P.O.Box 15381 UAE, Tel.: (03) 7212 888, Fax: (03) 7210044, Email: alain@gulfpaints.com  
Dubai : P.O.Box 15381 UAE, Tel.: (04) 3236253, Fax: (04) 3236254, Email: Dubai@gulfpaints.com  
Abu Dhabi : P.O.Box 8013 UAE, Tel.: (02) 6734567, Fax: (02) 6733430, Email: abudhabi@gulfpaints.com  
Sharjah : P.O.Box 22403 UAE, Tel.: (06) 5584071, Fax: (06) 5584072, Email: sharjah@gulfpaints.com



ISO 9001:2009 REGISTERED

www.gulfpaints.com

### Falco Gloss Tex

It is a smooth gloss texture. High rich pigmented coating based on acrylic copolymer with excellence durability. To be used for all exterior & interior surfaces.

### Method of application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of Tex Primer & allow to dry. Then apply two coats of Falco Gloss Tex.

### Falco Roc.

It is decorative and protective secratched patterned texture plaster coating, based on styrene acrylic with marble chips and quartz granites it is used on external & internal surface thick coating with scratched uniform patterns when it's applied. It is ideal for masonry surface and boardly walls.

### Method of application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of. Tex Primer after drying apply Falco Roc by spreading on the surface by a trowel evenly then scratch as required.

### Falco Tex I

It is a heavy textured coating based on acrylic copolymer with selected sizes of marble chips. To be used for all surfaces exterior & interior to give highly weather resistance.

### Method of application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of tex Primer & allow the paint to dry. Then apply one coat of Falco Tex I by roll

### Falco Roma Tex

It is a medium texture coating based on acrylic copolymer , specially selected and formulated to provide maximum decoration and protection to the surface.

### Methid of Application

Surface must be clean and dry. Then primed with one coat of Tex Primer & allow the paint to dry. Then apply one or two of Falco Roma Tex by srpay gun.

### فالكو تكستشر لماع

صبغ تكستشر نهائي لماع ناعم مبني على أكريليك كوبوليمر يستعمل لجميع الأسطح الداخلية والخارجية ليعطي طبقة لامعة مقاومة لظروف الطقس

### طريقة الإستعمال

يجب أن يكون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة تكس برايمر , تترك لتجف وبعدها يطلى بمادة فالكو تكستشر لماع طبقتين بالرول.

### فالكو روك

صبغ للدكور والحماية يعطي طبقة سميكة بتكستشر خالص يتجريح طويل جميل مبني على ستايرين أكريليك ويحتوي الصبغ على حبيبات كوارتز وماربل رخامي لظروف الطقس المختلفة.

### طريقة الإستعمال

يجب أن يكون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة تكس برايمر تترك لتجف ثم يطلى بمادة فالك روك ويستعمل لذلك مشحاف خاص حيث يمد الصبغ أولاً وينسق وتتعم عملية التجريح حسب الطلب.

### فالكو تكس I

صبغ مهائي ذو تكستشر حشن قوي مبني على أكريليك كوبوليمر وحجوم منتقاة من الماريل الرخامي ويستعمل لجميع الأسطح الداخلية والخارجية وهو مقاوم لكافة الظروف الجوية.

### طريقة الإستعمال

يجب أن يكون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة واحدة من تكس برايمر تترك لتجف وبعدها يطلى بمادة فالكو تكس I بالرول.

### فالكو روما تكس

صبغ نهائي ذو تكستشر متوسط مبني على أكريليك كوبوليمر و حجور منتقاة من رقائق الرخام لتعطي شكل ديكوري وحماية قصوى, يستعمل للأسطح الخارجية والداخلية.

### طريقة الإستعمال

يجب أن يطون السطح جافاً ونظيفاً قبل البدء بالإستعمال ثم يؤسس بطبقة واحدة من تكس برايمر, تترك لتجف وبعدها يطلى بطبقة أو طبقتين من مادة فالكو روما تكس بإستخدام مسدس الرش.



Falco Gloss Tex - N104



Falco Light Tex - G113



Falco Tex II - 001



Falco Roma Tex - 10B15



Falco Roc - N113



Falco Tex I - 08B15



Falco Tex I WMC - G069



Falco Marble - 10GC31

Other colors to be selected from Emusion Catalogue

يتم إختيار ألوان أخرى من كتالوج الدهانات المائية

### OUR POLICY

Work towards total customer satisfaction through the quality of the product, delivery, timing & technical assistance, achieved by a confedent insurance to the proceduce proceduce

GULF PAINTS